
En budget är till för att hållas 

 

Budget i detta sammanhang syftar på en koldioxidbudget, alltså en bedömning av hur mycket 
CO2 som får släppas ut i atmosfären utan att konsekvenserna blir ohanterliga. 

Det florerar olika värden på hur stora de framtida utsläppen får lov att vara och det är lätt att 
förstå att det är genuint svårt att formulera ett korrekt värde. Men, det väsentliga är inte någon 
större precision. En väl underbyggd siffra vore önskvärd men även en hyfsad gissning är betydligt 
bättre än ingenting. 

Det väsentliga är, som jag ser det, inte någon större exakthet utan med vilken ansats man tar sig 
an uppgiften. Jag visar två olika strategier där DN får sig en känga för en väg som leder oss mot 
ett stup medan Rockström får kredd för konceptet bakom ”the Carbon Law”. 

 

Som en bonus delar jag med mig av två tumregler, användbara inte enbart i klimatfrågan utan 
också i en diskussion om råvaruexploatering eller den framtida ekonomiska tillväxten. 


